
Resposta a la Ciutadania del PSC al Ple de 19-01-2011 
 
 
El Sr. Felipe diu: 
“Bona nit, aniré una mica de pressa que tinc moltes preguntes a fer. 
 
La primera: Ahir a la nit va haver-hi una batuda sobre els jabalíes, es van caçar 
sis jabalíes grans, bastant grans, a l’avinguda dels Traginers, dintre del casc 
urbà. Con el peligro que eso conlleva, yo creo que nos podían haber avisado 
de que iba a haber esa cacería.  
 
Y en segundo lugar nos gustaría saber qué destino final tienen esos animales. 
 
La segunda pregunta es sobre la pista que hay detrás del hotel, la única pista 
de deportes que hay detrás del hotel. Hace cinco años que está clausurada, 
hace 5 años que venimos reclamando la apertura de esa pista, no se puede 
celebrar ningún acto ni hacer nada allá, no lo tiene que pagar el ayuntamiento, 
lo tiene que pagar el hotel, y bueno, y esto parece que no lleva a ninguna vía, 
no sé si estáis haciendo algo de lo que no estamos enterados. 
 
Y la tercera pregunta es que de la calle Díaz de la Fuente hace cuatro meses 
me pedisteis la documentación que acreditase que aquella fuente no se llama 
Díaz de la Fuente. Presenté todos los documentos desde el año 32 con 
escrituras, con planos, con avisos oficiales de La Vanguardia del año treinta y 
tantos, o sea, en estos 4 meses no he tenido contestación. 
 
Los vecinos se quejan de que tampoco hay letreros, solamente hay dos letreros 
en esa calle, uno al inicio, en #, y otro arriba en la calle Retama. No está 
indicado. Ya hace 4 meses de esto y no habéis dado ninguna explicación.” 
 
 
El Sr. Fernández( ?) diu : 
“Buenas noche. Ante todo quiero decir una cosa referente a lo de las eléctricas. 
Por suerte o por desgracia yo he trabajado para las eléctricas 33 años, no en 
las eléctricas, con un contratista que trabajaba para las eléctricas, por lo tanto 
sé lo sinvergüenzas que llegan a ser las eléctricas, y lo demuestran aquí.  
 
No es solamente el 10 por ciento este, es que en el mes de junio o en el mes 
de septiembre subieron también el 4 por ciento, o sea que estamos hablando 
de la subida esta pero no es solo la subida esta, es la subida también que se 
produjo anterior.  
 
La federación del Bajo Llobregat # pues ha redactado unos escritos, nos los ha 
hecho llegar a la Asociación de Vecinos de Can Vidalet, a la Asociación de 
Vecinos de Can Clota, nosotros hemos empapelado el barrio de Can Clota, y 
estamos recogiendo firmas. Sabemos que eso no nos va a llevar a ningún lado, 
eso lo sabemos, que no nos va a llevar, solamente nos lleva al pataleo, y 
estamos de acuerdo con las cosas que ha dicho Serrano, que antes se subía 
una peseta, se subía 50 céntimos el autobús, y todo el mundo nos íbamos 



andando. Hoy nos suben el autobús el 4 por ciento, y lo cogemos tan 
contentos, y así vamos y así nos va, por lo tanto, tenemos lo que merecemos.” 
 
 
El Sr. Serrano diu: 
“Bueno, yo voy un poco en la línea que ha dicho aquí el compañero Fernández, 
estoy de acuerdo con Juan Serrano, somos un país que tenemos un poco lo 
que nos merecemos, porque los que ya tenemos cierta edad, en los años 60 y 
70 se luchó mucho por una serie de bienestares que poco a poco nos los van 
quitando de un plumazo, sea el gobierno que sea, pero tenemos lo que nos 
merecemos, porque no nos movemos por nada, y la prueba es, como él ha 
dicho, que las campañas que hemos hecho, sí, la gente ya está en las 
asociaciones para moverse, pero, ¿y el resto? Tenemos que tener un apoyo de 
vecinos, ¿dónde están esos vecinos? 
 
Nadie se mueve. ¿La juventud qué hace? No se mueve. Los demás que tienen 
cierta edad tampoco, con lo cual realmente creo que estamos en un país donde 
tenemos lo que nos merecemos. Por desgracia.” 
 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Ara fem un torn de contestar als presidents, o de contestar o d’intervenir, i 
llavors sí que passem a la intervenció de la ciutadania en general.” 
 
 
El Sr. Giner diu: 
“Sobre la intervención de Paco Felipe, dir que no vam avisar prèviament perquè 
d’aquests jabalíes va ser avisada la policia, i la policia va avisar als agents 
rurals del Parc de Collserola, que es van presentar i els van abatre,amb dards 
narcotitzants.  
 
Efectivament van ser sis, i se’ls van dur a un centre de recuperació d’animals 
que hi ha a Santa Perpètua de la Moguda. 
 
La pista del carrer Tenerife? Tenen vostès tota la raó. Estem en un litigi amb 
l’hotel, i estem amb el tràmit del procediment administratiu per acabar fent 
aquestes obres que, si finalment esgotem totes les vies, la via administrativa, 
les haurem de fer nosaltres subsidiàriament, és a dir, amb càrrec a l’hotel i 
avançant per endavant els imports que siguin convenients per procedir a la 
reparació, però estem dins d’aquest procés. 
 
I quant al carrer Díaz de la Fuente, quan vostè va portar la documentació la 
vam passar a Cultura, finalment, els tècnics dels Museus, van estudiar el cas, 
van dir que era correcte, i llavors no hi ha inconvenient per canviar les plaques. 
 
Les intervencions del Sr. Fernández i del Sr Serrano. #, home, nosaltres hem 
de posar-nos d’acord. Mirin, l’Ajuntament d’Esplugues, els ajuntaments en 
general, els organismes oficials, pateixen la mateixa tirania de les elèctriques, 
la mateixa, i la vivim cada dia, i ho sap el Sr. Fernández que ha treballat en una 



d’elles, i sap, i ho hem parlat moltes vegades, quina és la situació, l’ús i l’abús 
que fan de la seva posició predominant, i ho sabem perfectament. 
 
Sí que és veritat que en aquest cas conflueixen més aspectes, però 
evidentment coneixem perfectament la situació de predomini de les 
companyies, i en aquest cas evidentment la defensa que fan dels seus 
interessos per passar per damunt de qualsevol.” 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Ara sí, finalment doncs és el moment d’autoritzar la formulació d’intervencions 
orals per part de les persones assistents a aquesta sessió. Recordin que es 
podran formular, estic llegint textualment el ROM, un màxim de dues 
intervencions per persona, i cada intervenció tindrà una durada màxima d’un 
minut.” 
 
 
El Sr. Martínez diu: 
“Això va dirigit a la Pilar. M’heu pujat la contribució un 550 per cent, tenint el pis 
de 48 metres quadrats i afectat d’aluminosi. Això li vaig escriure a un empleat 
d’aquí baix esperant que t’ho m’ho diguessis en persona.  
 
Estic cobrant el 90 per cent, després d’haver cotitzar 48 anys de Seguretat 
Social.  
 
I ara al Giner: Giner, espero que no passi una desgràcia, t’ho comunico, 
l’autobús que gira per Severo Ochoa, al carrer Alegria, que ocupa el carril 
contrari, per on circulen els cotxes del carrer Alegria, a la piscina de La Plana.  
 
Res més.” 
 
 
La Sra. Roig diu: 
“Començo, eh? Sra. Alcaldessa, vostè en qualsevol trobada, reunió o comissió 
ens diu que se’ls havia de felicitar per les millores aconseguides al barri de 
Finestrelles. 
 
A Finestrelles, els que han governat aquests últims trenta anys no han fet res, 
tret d’algunes petites coses que no han suposat cap inversió. 
 
Per aquest motiu suposem que les millores a què es refereix són tots aquests 
carrers i jardins del Pla Caufec o Porta Barcelona, però Sra. Alcaldessa, no ens 
enganyem, qui ha fet la inversió és el promotor, no l’Ajuntament d’Esplugues, 
aquest tan sols ha fet complir la normativa vigent al promotor, que quedi clar 
que de les arques municipals, o sigui, dels impostos que paguem tots els 
ciutadans, dintre d’aquests estan tots els veïns i veïnes de Finestrelles, no han 
sortit. 
 
On estan els diners que l’Ajuntament va cobrar per donar els permisos 
corresponents a cadascun dels projectes i fases als promotors? Volem saber 
pas a pas on han anat a parar aquests diners.  



 
Al començament del ple els hem entregat una sèrie de fotografies a vostès i als 
grups de l’oposició perquè pugin veure en quina situació està tot aquest parc. 
La seva manera de tancar el tema és dient que no està entregada, i feina fuig, 
mandra no em deixis. És una forma elegant de treure’s el tema del damunt, 
però senyors, aquesta fórmula ja no val. El parc està deixat de la mà de Déu, 
sense llum, sense aigua, amb els dos parcs infantils que fan més d’un any que 
estan totalment tancats, o sigui que els tenim però els nostres infants no els 
poden fer servir. És més, quan s’entregui l’obra, haurem de canviar tot el 
mobiliari infantil, ja que estarà fet malbé, papereres rovellades, seients de fusta 
quasi sense pintura, arbres tallats o morts, herbes sense tallar, papereres 
plenes de deixalles, moltes zones plenes d’escombraries. 
 
La zona no cal que li recordi però li diré, Sr. Giner, Traginers, Ahrensburg, 
Josep Anguera, Casal de Sant Jordi i per l’altra cantó limitant per Ciutat 
Diagonal. 
 
Seria interessant saber quines són aquestes persones que diuen que tot és 
meravellós i que estan molt contents, més que res per convidar-los juntament 
amb els grups de l’oposició i tots els veïns i veïnes que vulguin a fer una 
passejada per veure in situ la situació de la joia de la corona, i puguin 
comprovar que les fotografies no menteixen.  
 
Repeteixo, no ens val que ens diguin que l’obra no està entregada, perquè 
encara que sigui així, la gent passa i està amb tot el dret. Després de la 
destrossa perpetrada a la muntanya justificada per vostès, només faltaria que 
la gent no pogués passar.” 
 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Sra. Roig, s’ha acabat el seu torn.” 
 
 
La Sra. Roig diu: 
“Esperem veure notícies seves amb rapidesa. Gràcies.” 
 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Molt bé, gràcies a vostè.” 
 
 
El Sr. Raventós diu: 
“Aviam, jo parlaré de l’avinguda de Jacint Esteve, que resulta que els dies de 
festes, suposo que una mica imitant l’Ajuntament de Girona, fan servir un ramat 
de cabres per mantenir el verd, doncs un parell de vegades hi havia un ramat 
de cabres allà, penso que és una bona idea, i la pregunta és: Això també es 
farà en altres parcs com el Torrent del Farrer i així, per mantenir-los verds? 
 
I la segona pregunta és que si s’ha optat per aquesta opció dels ramats, que 
fora bo fer-ho saber a les escoles perquè és interessant ja que precisament va 



néixer un cabrit, almenys ho portaven, el cabrer portava un cabrit a la mà, i si 
es fan formatges i coses així doncs potser és interessant.” 
 
 
La Sra. Herranz diu: 
“A veure, dues preguntes. Els grups de l’oposició, respecte a tot el comentari 
que ha fet la Núria, què en pensen vostès, què pensen fer, i si estan disposats 
a fer la passejada.  
 
I la segona pregunta és, o comentari, o diguin-li com vulguin. Espero que les 
mocions que s’aproven en aquest ple vagin a algun cantó, perquè jo les que 
han fet, els resultats no els he vist, perquè verdaderament, si aquestes mocions 
van a parar o els hi fan el mateix cas que fan a les nostres peticions l’equip de 
govern, omplirem papereres. 
 
Gràcies.” 
 
 
La Sra.Carbonell diu: 
“Bé, ja fa temps vaig demanar un plànol sobre el carril bici. El Sr. Giner me’l va 
fer arribar a mà, i hi havia marcat tots els espais d’Esplugues on hi ha el carril 
bici. 
 
Bé, vaig anar a fer un recorregut per aquí i hi ha un lloc on el carril bici té una 
dificultat però no m’hi ficaré. El que vull dir és que moltes vegades per llocs on 
no hi ha carril bici cada dia passen bicicletes per llocs on no hi ha carril bici. 
 
Els guàrdies municipals, o sigui, la policia municipal a vegades passa pel costat 
i no diu res. Aleshores, passen també per carrils prou estrets com perquè el 
vianant haguem de baixar perquè el ciclista passa per allà quan no és carril 
bici. 
 
La pregunta és: Què es pensa fer per aquesta invasió de l’espai dels vianants 
per part dels ciclistes.” 
 
 
El Sr. Benedico diu: 
“Sra. Alcaldessa, fa dos plens, dos mesos, vaig fer una pregunta que vostè es 
va comprometre a contestar-me. Espero que avui ho faci. Gràcies.” 
 
 
El Sr. Giner diu: 
“Bé, les preguntes que m’han adreçat a mi, en primer lloc la del Sr. Genís 
Martínez. Aquesta de la cantonada del carrer Alegria – Severo Ochoa, 
evidentment és una cantonada complicada. Encara que no és un lloc on hagi 
hagut o puguem comptabilitzar que hagi cap accident fins aleshores, sí que 
està en una relació d’actuacions que l’Ajuntament té previstes fer, el que cal és 
econòmicament prioritzar-les, però està dins d’una actuació prevista. 
 



El Sr. Raventós. Aquí ja havia fet vostè alguna intervenció similar en algun altre 
ple sobre el tema del ramat, de les cabres. Permeti’m que acabi, ja l’havia feta, 
no? 
 
Evidentment el ramat de cabres no ha d’estar on està, i la policia té instruccions 
per avisar i per requerir perquè aquest ramat torni al seu lloc i sigui posat al 
cobert, o al corral, o on li correspongui, i aquest ramat està allà d’una manera 
irregular, això està clar. 
 
I quant a la pregunta d’Eulàlia que ens ha fet a nosaltres sobre el tema del 
trasllat de les mocions, dons les traslladem allà on consta a la part dispositiva 
de cadascuna de les mocions, hi ha una part dispositiva que diu: “Traslladar 
aquesta moció a...”, i allà es relaciona el conjunt d’entitats o persones físiques, 
o jurídiques, on es traslladen les mocions. 
 
I respecte del tema de la pregunta de la Sra. Carbonell, doncs és un tema 
complicat aquest de la coexistència. El de la bicicleta s’ha convertit en un perill 
en alguns llocs, i això és cert, no solament a Esplugues sinó a totes les ciutats 
europees.  
 
És un tema de civisme per part del ciclista, evidentment, i de facilitar aquesta 
coexistència. La policia quan es dóna aquesta circumstància, si hi és present,  
doncs ha d’actuar en aquest sentit.” 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Molt bé, queden dues qüestions, una qüestió plantejada per la Sra. Roig. 
Vostè Sra. Roig sap perfectament que aquí no coincidirem, que vostè té un 
parer, una opinió, i jo i el meu grup tenim una altra, però tot i així nosaltres 
sempre estem encantats de poder compartir la nostra opinió i els nostres punts 
de vista. 
 
És cert que amb els impostos que paguem, els ciutadans i ciutadanes no ens 
donen per fer jo diria que pràcticament ni una sola inversió, no només aquesta 
sinó pràcticament cap. Que els ajuntaments ens nodrim no solament dels 
impostos, sinó també de les transferències que ens arriben d’altres 
administracions i també de determinats planejaments que ens ajuden a poder 
millorar i evolucionar en el que és la ciutat, i aquest és el cas de Finestrelles, 
però de tantes i tantes inversions que durant totes aquestes dècades 
d’ajuntaments democràtics s’han produït. Per tant, amb la recollida d’impostos 
potser ens donarà per recollir la brossa i poca cosa més, i això li puc ben 
assegurar.  
 
Nosaltres no som els promotors, però sí que hem promogut que els promotors 
facin aquesta inversió milionària tan important a Finestrelles, i nosaltres la 
valorem molt i molt positivament, perquè pensem que el barri ho necessitava i 
per tant aquesta millora és una millora podríem dir que impressionant.  
 
Sabem que vostè i un grup de persones amb vostè que no comparteixen 
aquesta visió, i la respectem, però aquesta és la nostra.  
 



Efectivament, nosaltres també sempre estem disposats, perquè ja ho hem fet, a 
visitar el barri, amb vostè, amb el president alguna vegada ho hem fet, i amb 
les persones que s’estimin oportú, amb algun altre veí que no pertany a 
l’associació també ho hem fet alguna vegada que ens ho ha demanat, i a partir 
d’aquí doncs a mi m’encantaria que trobéssim punts de coincidència, però la 
visió segurament és molt diversa. 
 
I al Sr. Benedico, he de lamentar que la meva memòria és fràgil, jo crec que 
hagués estat una miqueta més pràctic formular la pregunta i no posar-me a 
prova, perquè li torno a dir, des de la meva condició humana doncs ho sento 
molt, si vol vostè ara o en el moment o l’ocasió que vostè ho trobi oportú 
podrem compartir aquesta pregunta, jo lamento molt no poder recordar-me’n, i 
lamento encara més no haver donat resposta i miraré per què no ha estat així. 
 
Amb tot això doncs només tornar a recordar al Grup Municipal del Partit 
Popular que esperem la prompta recuperació del seu regidor i portaveu, i per 
tant donem per acabada la sessió. S’aixeca la sessió.” 
 


